

# 31P

## 路線暫停服務

Temporary Service Suspension

由2020年3月30日(星期一)起  
直至另行通知止，上述路線之  
班次將臨時暫停服務。

With effect from 30 March 2020 (Monday)  
until further notice, the departures of the  
above route will be temporarily suspended.



# 205M

## 路線暫停服務

Temporary Service Suspension

**由2020年3月30日凌晨起直至另行通告止，上述路線之班次將臨時暫停服務。**

**With effect from 30 March 2020 midnight until further notice, the departures of the above route will be temporarily suspended.**



服務改動  
Service Adjustment

顧客服務熱線  
Customer Service Hotline

2745 4466  
www.kmb.hk



# 264R

## 路線暫停服務

Temporary Service Suspension

日期/時間

由 2020 年 2 月 15 日直至另行通知為止

Date/ Time

From 15 February, 2020 until further notice

# 暫停服務

## Temporary Suspended

# 271S

## 路線暫停服務

Temporary Service Suspension

由2020年3月30日凌晨起直至另行通告止，上述路線之班次將臨時暫停服務。

With effect from 30 March 2020 midnight until further notice, the departures of the above route will be temporarily suspended.



# N41X

## 路線暫停服務

Temporary Service Suspension

由2020年4月6日凌晨起直至另行通告止，上述路線之班次將臨時暫停服務。

With effect from 6 April 2020 midnight until further notice, the above route will be temporarily suspended.



# 44M 特別班 班次調整

Service Adjustment of Special Departures

由2020年3月30日(星期一)起直至另行通告止，上述路線之特別班班次將臨時調整如下：

With effect from 30 March 2020 (Monday) until further notice, the departures of the above route will be temporarily adjusted as follows:

青衣(長安邨)開出

From Tsing Yi (Cheung On Estate)

星期一至六(公眾假期除外)

Mondays to Saturdays (except Public Holidays)

0730

0745

0800

0815

0830

0845



乘客通告  
Passenger Notice

顧客服務熱線 2745 4466  
Customer Service Hotline  
www.kmb.hk

KMB

# N3D 班次調整

## Service Adjustment

由2020年3月30日凌晨起直至另行通告止，上述路線之班次將臨時調整如下：

With effect from 30 March 2020 midnight until further notice, the departures of the above route will be temporarily adjusted as follows:

觀塘(裕民坊)開出

From Kwun Tong (Yue Man Square)

每日 Daily

# 0110



乘客通告  
Passenger Notice

顧客服務熱線 2745 4466  
Customer Service Hotline  
www.kmb.hk



# N36

## 班次調整

### Service Adjustment

由2020年4月6日凌晨起直至另行通告止，上述路線之班次將臨時調整如下：

With effect from 6 April 2020 midnight until further notice, the departures of the above route will be temporarily adjusted as follows:

荃灣站開出  
From Tsuen Wan Station

每日 Daily

0125

0155





乘客通告  
Passenger Notice

顧客服務熱線 2745 4466  
Customer Service Hotline  
www.kmb.hk

KMB

# N39

## 班次調整

### Service Adjustment

由2020年4月6日凌晨起直至另行通告止，上述路線之班次將臨時調整如下：

With effect from 6 April 2020 midnight until further notice, the departures of the above route will be temporarily adjusted as follows:

荃灣站開出

From Tsuen Wan Station

每日 Daily

0130

0200

